



Ansprache des Leiters des Reichsverbandes der deutschen Zeitschriftenverleger, Willi Bischoff, bei der Ausstellungseröffnung  
The Chairman of the Reich Periodical Publishers' Association, Herr Willi Bischoff, speaking at the opening of the exhibition

## AUSSSTELLUNG „DIE DEUTSCHE ZEITSCHRIFT“ IN ROM

Am 25. November wurde in Rom die unter der Schirmherrschaft des italienischen Ministers für Volkskultur und Propaganda, Pavolini, und des Reichspressechefs Dr. Dietrich stehende Ausstellung „Die deutsche Zeitschrift“ durch Ansprachen des Botschafters von Mackensen und des Leiters des Reichsverbandes der deutschen Zeitschriftenverleger, Willi Bischoff, feierlich eröffnet. Diese Ausstellung, die vom Reichsverband der deutschen Zeitschriftenverleger in engster Zusammenarbeit mit dem Istituto Nazionale per le Relazioni Culturali con l'estero in Rom veranstaltet wurde, will die ganze Fülle und Reichweite des deutschen Zeitschriftenwesens durch die für die verschiedensten Ar-

On November 25 an Exhibition of German Periodicals under the patronage of the Italian Minister for Popular Culture and Propaganda, Signor Pavolini, and Reich Press Officer, Dr. Dietrich, was opened in Rome. The speakers at the opening ceremony were the German Ambassador in Rome, Herr von Mackensen, and the Chairman of the Reich Periodical Publishers' Association, Herr Willi Bischoff. This Exhibition which was inaugurated by the Reich Periodical Publishers' Association in close collaboration with the Istituto Nazionale per le Relazioni Culturali con l'estero in Rome aims at recording in documentary form the abundance and scope of German periodical publications by